



Ontario

Ministry of Municipal Affairs and Housing
Ministère des Affaires municipales et du Logement

THE GREENBELT Plan of the Boundary of the 2022 Protected Countryside Removals

IN THE GEOGRAPHIC TOWNSHIPS OF DARLINGTON AND PICKERING IN THE REGIONAL MUNICIPALITY OF DURHAM, AND IN THE GEOGRAPHIC TOWNSHIPS OF KING, MARKHAM, AND VAUGHAN IN THE REGIONAL MUNICIPALITY OF YORK, AND IN THE GEOGRAPHIC TOWNSHIPS OF ANCASTER, GLANFORD AND SALTFOLETT IN THE CITY OF HAMILTON, AND IN THE GEOGRAPHIC TOWNSHIP OF GRIMSBY IN THE REGIONAL MUNICIPALITY OF NIAGARA

LA CEINTURE DE VERDURE

Plan des limites des enlèvements dans la campagne protégée 2022

DANS LES CANTONS GÉOGRAPHIQUES DE DARLINGTON ET PICKERING DANS LA MUNICIPALITÉ RÉGIONALE DE DURHAM, ET DANS LES CANTONS GÉOGRAPHIQUES DE KING, MARKHAM ET VAUGHAN DANS LA MUNICIPALITÉ RÉGIONALE DE YORK, ET DANS LES CANTONS GÉOGRAPHIQUES DE ANCASTER, GLANFORD ET SALTFOLETT DANS LA CITÉ DE HAMILTON, ET DANS LE CANTON GÉOGRAPHIQUE DE GRIMSBY DANS LA MUNICIPALITÉ RÉGIONALE DE NIAGARA

Sheet 2 of 16

Feuillet 2 de 16

Original signed Dec. 12, 2022
Original signé le 12 déc 2022

SG / AG

Produced by / Établi par :
Office of the Surveyor General
Bureau de l'arpenteur général

© King's Printer for Ontario and its licensors, 2022.

© Imprimeur du Roi pour l'Ontario et ses concédants, 2022.

CAUTION:
THIS IS NOT A PLAN
OF SURVEY
AVERTISSEMENT:
CECI N'EST PAS UN PLAN
D'ARPENTAGE
MAY NOT BE REPRODUCED
WITHOUT PERMISSION
NE PEUT ÊTRE REPRODUIT
SANS AUTORISATION

